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Beretning:
Vi har i 2023 haft undervisning to gange om ugen i ungdomsafdelingen, en for de små med
efterfølgende spisning når muligt, og en for hf’erne.
Sejladsen er foregået primært i opti og zoom for de små, og i feva, pirat for de store.
Ungdomsafdelingen har også fået nogle nye engagerede trænere (anders, alan og troels) som
sammen med elever, forældre og hf’erne får bådene på vandet og en masse gode timer på
vandet.
Vi har haft et travlt år i 2023, sidste vinter blev det besluttet at vi skulle i gang med at søge
fonde til en ny følgebåd. Dette lykkedes med hjælp fra Laila med at få sendt ansøgninger
afsted, og nordlys fondens donation på 170.000.
Båden blev leveret i efteråret og vi er nu klar til at gå 2024 i møde med en ny følgebåd, så vi kan
få de unge på vandet sikkert.
Vi er også begyndt at søge fonde for at få moderniseret vores jolleflåde, og har med donation
fra ærø ungdomsfond på 64000 fået en ny RS feva jolle. Samt at vi er kommer af med et par af
vores aldrende joller. (1 pirat og er par opti)
Vi håber på mindst lige så stor tilslutning i 2024, med en masse unge på vandet, ved hjælp fra
vores dygtige trænere.


